
 



Omblaman, koji već nekoliko godine nadzire sva događanja u svezi rijeke 

Omble, nakon izrazito napornog tjedna u kojem je obavio niz razgovora i 

konzultacija u svezi moguće gradnje Hidroelektrane Ombla, ugodno se 

razveselio i odahnuo nakon što su gradski vijećnici jednoglasno usvojili 

deklaraciju protiv izgradnje spornog postrojenja i ovim putem želi im 

se zahvaliti.  

"Možda neki vijećnici i nisu svjesni važnosti ovoga dana, ali ovom odlukom 

uspjeli ste očuvati ekološki sustav i izvorište pitkih voda, na čemu će 

Vam sadašnji i budući naraštaji biti itekako zahvalni." 

Hvala na hrabrosti i razumijevanju 

Vaš Omblaman 

P.S. Posebno se želim zahvaliti mom prijatelju Srđmanu, koji je cijelo vrijeme 

bio uz mene i pružao mi podršku.  

 


